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Til transport  udvalget  

Grundejerforeningen for Andelssamfundet i Hjortshøj vil protestere imod den forhøjede hastighed 

på Djurslandsmotorvejen og vil opfordre til at hastighedsgrænsen sættes tilbage til 110 km/t.

I grundejerforeningen bor i alt ca 300 mennesker, i kort afstand til Djurslandsmotorvejen. Vores 

forening er dybt bekymret over den øgede støj, klimabelastning, og partikelforurening som en højere

hastighed medfører.

Allerede nu, efter kort tid, melder flere af vores medlemmer at de er meget generede af larmen. 

Vi, i vores Grundejerforening, har en målsætning om en bæredygtig udvikling, hvor også 

klimabelastningen skal minimeres. Det er baggrunden for at vi har investeret i lavenergihuse, 

solvarme m.m. Så vidt vi kan forstå, har et flertal i folketinget også en målsætning om at reducere 

klimabelastningen med bl.a. lavere CO2-udledninger.

Derfor er det uforståeligt at myndighederne nu øger klimabelastningen på motorvejen forbi 

Hjortshøj. Vi forstår ikke sammenhængen mellem de politiske målsætninger for at reducere 

klimabelastningen, og den forhøjede hastighed med øget klimabelastning.

Vi kan ikke se at den tidsbesparelse som en højere hastighed giver, står mål med de negative 

konsekvenser: Ekstra klimabelastning og støjgener for nuværende og kommende naboer til 

motorvejen. 

Endnu engang: Vi opfordrer til en sænkning af hastighedsgrænsen på Djurslands-motorvejen.
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